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Forfall: Unni Groll 

Mona E. Rønning 
 

   
Som vara møtte:   
   
I tillegg møtte: Else-Berit Momrak, spesialkonsulent avd. 

rehabilitering ogomsorg 
 

   
Møtesekretær: Else-Berit Momrak  
 
Åpen halvtime 
 
Saker behandlet under møte 
Sak 1 /14    Godkjenning av innkalling og sakskart 1/14 ........................................................... 1 
Sak 2 /14    Godkjenning av protokoll 8/13 ............................................................................... 1 
Sak 3 /14    Informasjon fra administrasjonen ........................................................................... 1 
Sak 4 /14    Årsberetning og årsstatistikk 2013 .......................................................................... 1 
Sak 5 /14    Plan for frivillighet - oppfølging av verbalvedtak budsjett 2014 ............................ 1 

Sak 6 /14    Rapport fra anmeldt tilsyn ved Kjernehuset dagsenter 29.11.2013 ........................ 2 

Sak 7 /14    Trafikksikker bydel ................................................................................................. 2 
Sak 8 /14    Områderegulering av Skullerud .............................................................................. 2 
 
 
Eventuelt 



 

 ii

Åpen halvtime Det var ingen frammøtte til åpen halvtime. 
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Sak 1 /14    Godkjenning av innkalling og sakskart 1/14 
Innkalling og sakskart 1/14 enstemmig godkjent.  
 

Sak 2 /14    Godkjenning av protokoll 8/13 
Protokoll 8/13 enstemmig godkjent.  
 

Sak 3 /14    Informasjon fra administrasjonen 
Spesialkonsulent Else-Berit Momrak informerte om:  

• Årsregnsap 2013 er avsluttet og viser et mindreforbruk på ca 27 millioner 
• Prosjekt hverdagsrehabilitering – implementering av arbeidet begynner 01.03.2014.  
• Bydelen er i gang med årsplanarbeidet for 2014. Psykisk helse er felles 

satsningsområde for hele bydelen.  
• Denne uken er det kurs for sirkelledere (frivillige) til selvhjelpsgrupper «Lyst på livet» 

i regi av eldresentrene og oppsøkende fagkonsulent. 
• Framdriftsplan for Utmarkveien 2 omsorg+ legges fram i neste eldreråd.  

 

Sak 4 /14    Årsberetning og årsstatistikk 2013 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 

1. Årsberetning 2013 for Bydel Østensjø godkjennes. 
2. Årsstatistikk 2013 for Bydel Østensjø tas til orientering. 

 
Votering 
Enstemmig 
 
RFF vedtak 

1. Årsberetning 2013 for Bydel Østensjø godkjennes med følgende kommentar: RFF 
synes årsberetningen er oversiktlig og gjenspeiler et solid arbeid. Den gjenspeiler også 
en del saker som er kommentert fra politisk hold.  

2. Årsstatistikk 2013 for Bydel Østensjø tas til orientering. 
 

Sak 5 /14    Plan for frivillighet - oppfølging av verbalvedtak budsjett 
2014 

Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
1. Plan for frivillighet – oppfølging av verbalvedtak budsjett 2014, tas til orientering 
2. Bydelsadministrasjonen legger fram forslag til innhold og oppbygging av en ny 

frivillighetsplan for perioden 2014-2017 i bydelsutvalgets mars-møte, samt til 
medlemmer av arbeidsgruppe og mandat for gruppen.  

 
Votering 
Enstemmig 
 
RFF vedtak 

1. Plan for frivillighet – oppfølging av verbalvedtak budsjett 2014, tas til orientering 
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2. RFF gir sin tilslutning til bydelsdirektørens forslag til vedtak punkt 2 med følgende 
kommentar: RFF ønsker å bli invitert til å delta i dette arbeidet.  

 

Sak 6 /14    Rapport fra anmeldt tilsyn ved Kjerneh uset dagsenter 
29.11.2013 

 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Rapport fra anmeldt tilsyn ved Kjernehuset dagsenter 29.11.2013 tas til orientering.  
 
Votering 
Enstemmig 
 
RFF vedtak 
Rapport fra anmeldt tilsyn ved Kjernehuset dagsenter 29.11.2013 tas til orientering.  
 

Sak 7 /14    Trafikksikker bydel 
 
Forslag til vedtak fra Kristin Sandaker (A) 

Bydel Østensjø har som mål å bli Trafikksikker Bydel, og vil som et første skritt invitere 
Trygg Trafikk til bydelsutvalget for å presentere sitt opplegg for ”Trafikksikker kommune2.    

Holdningsskapende trafikksikkerhetsarbeid bør starte så tidlig som mulig. Barnehagene i 
bydelen bør derfor prioriteres. Bydel Østensjø ber bydelens administrasjon sørge for at 
bydelens barnehager innen 31.12.2015 blir godkjent som ”Trafikksikker barnehage”. 

Alle skoler i bydel Østensjø bør blir ”Trafikksikker skole”.  Bydelsutvalget ber om at 
bydelsadministrasjonen oppfordrer alle barne- og ungdomsskoler i bydelen til å ta kontakt 
med Trygg Trafikk og sammen gjøre en vurdering av behovet for mer systematisk arbeid med 
trafikksikker skolevei.  

 
Votering 
Enstemmig 
 
RFF vedtak 
RFF gir sin tilslutning til forslag til vedtak fra Kristin Sandaker i sak om trafikksikker bydel.  
 

Sak 8 /14    Områderegulering av Skullerud 
 
Forslag til vedtak fra Kristin Sandaker (A) 
Bydel Østensjø mener at en stor del av reguleringsplanene for Skullerud-området er 
foreldede, lite hensiktsmessige og dårlig tilpasset aktuell utbygging av området som helhet. 
Hovedproblemet er at utbyggingen av bolig- og næringsbygg skaper økende trafikk inn i et 
nærmest lukket trafikksystem, langs skoleveier og gjennom eksisterende boligområder. 
Det legges opp til en høy utnyttelse av området, men denne utviklingen er basert på 
urealiserte prosjekter, slik som forbindelse til Europaveien/Skulleruddumpa.   
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Mesteparten av trafikken går via Abildsø-krysset til Ryen-krysset og forårsaker store 
kødannelser i rushtiden. Ved at stadig mer trafikk ledes inn i området, økes også 
trafikkbelastningen i de tilstøtende områdene og trafikksikkerheten i området blir vesentlig 
redusert. Trafikkanalyser som utarbeides til enkeltvise utbygginger fanger ikke opp dette 
problemet. 
 
Skullerud er allerede et knutepunkt for kollektivtrafikk (både buss og bane) og det legges 
tilsynelatende til rette for en utvikling av et stasjonsnært område med urbane kvaliteter. 
Området vurderes likevel inn under den romsligste kategorien i kommunens parkeringsnorm 
for næringsformål. Det bør vurderes om området kan få en strengere parkeringsnorm for 
næringsformål for å redusere biltrafikken, som i hovedsak går langs Enebakkveien – som er 
en av bydelens skoleveier.   
 
Dersom det skal foregå en ytterligere utbygging av området, forutsetter det at 
trafikkproblemene blir løst. Utbyggingen bør også skje mer helhetlig med en hensiktsmessig 
lokalisering og fordeling av boliger og næringsarealer, samt ivaretakelse av grøntarealer og 
grønne korridorer, sykkelstier og gangveier. Offentlig infrastruktur som skole og barnehager 
er det også behov for i området. 
 
Det bes om at Byrådet igangsetter en områderegulering av Skullerud-området så snart som 
mulig.   
 
Votering 
Enstemmig 
 
RFF vedtak 
RFF tilslutter seg forslag til vedtak fra Kristin Sandaker i sak områderegulering av Skullerud 
med følgende tilføyelse: Det er i tillegg uheldig at bomstasjonens plassering gjør at bydelens 
beboere må velge å kjøre Enebakkveien for å unngå bomstasjonen på vei inn mot sentrum.  
 
Eventuelt 

• RFF synes det er positivt at bydelen har valgt psykisk helse som satsingsområde i 
2014. 

• Roger Storslett informerer om BU-sak 11/14 Sluttevaluering «Prosjekt oppfølging av 
tjenestesteder med høyt sykefravær 2012-2013». 

• Roger Storslett informerer også om at det er planer om gjennomføring av et seminar 
om psykisk helse for BU-politikere med flere og viser til BU-sak 8/14. RFF er 
interessert i å delta i dette seminaret.  

 
 
Bydel Østensjø, 10.02.2014 
 
 
 
Gudrun Holmøy      Else-Berit Momrak /s 
leder        møtesekretær 


